

各位家長：

本校關注同學書包過重影響其脊骨發育及健康，每年均提供儲物櫃予同學使用，惟同學亦應遵守有關規則，以保障儲物櫃之妥善管理。家長若同意 貴子女申請使用儲物櫃，請簽妥申請表連同港幣二十元正(鎖匙費用)，着 貴子女於九月四日交校務處職員羅姚芳先生，以憑辦理。家長必須自行配備1-2套「後備匙」，並妥善保管，學生事務組將不再提供借用後備匙服務，日後學生如遺失鑰匙或損毀儲物櫃，一概取消儲物櫃使用權。

孔聖堂中學校長
楊永漢謹啟

二零一八年九月三日

Please note that the school will provide lockers for all students at school. Students may use school locker for safe keeping of their personal belongings. Lockers are key operated and cost HKD\$20 as a one time payment. To pre-order your son / daughter's locker please complete and return the slip below, together with \$20 cash to Mr Law Yiu Fong by 4th September 2018. Parents should prepare a 'spare key' themselves. Student Affairs Office will no longer provide them. If students lose their keys or damage their lockers, they will be disqualified from using the locker service in the future.

Locker's Number :	SA 2018/001
(For Office Use Only)	

儲物櫃使用申請表

Using Locker Application Form

(填妥後於2018年9月4日交校務處職員羅姚芳先生辦理申請手續)

(Completed forms should be returned to the class master/mistress by 4th September 2018.)

*本人已閱讀並承諾遵守附頁之“儲物櫃使用守則”。

I have read, understood, and shall comply with “Regulations for Use of Student Lockers” .

申請人姓名 / 班別

家長簽名

日期

Applicant' s Signature / Class

Parent' s Signature

Date